
Svar från X-trafik: 

Det stämmer att det har inkommit avvikelser som gäller Bocken taxi och tillgängligheten i deras BMW 
I4-bilar.  Vi har sedan före sommaren löpande kontakt med företagen (det är två olika avtalsparter) 
gällande denna situation, men även Gävle kommuns Färdtjänsthandläggare. Detta har resulterat i 
vissa åtgärder och åtgärdsplaner. 

 På kort sikt finns en lösning på individnivå. Detta är dock något som kommer användas behovsprövat 
och för de mest utsatta kunderna.  Det är alltså inte en lösning som kommer användas i stor och 
övergripande utsträckning. 

På lite längre sikt har trafikföretaget presenterat konkreta planer på hur dessa specifika fordon ska 
fasas ut från Serviceresor och i stället ersättas av andra fordon. I viss mån är dessa åtgärder redan 
startade och i effekt, men att fasa ut samtliga fordon kommer ta sin tid. 

Vi har hört deras plan och finner att vi med den är på väg i rätt riktning. Vi ser inte heller idag någon 
risk för att väntetider ska bli större än det tidsfönster vi redan använder i vår planering. Vi kommer 
dock följa frågan noga och agera om skäl finnes. 

  

Med vänlig hälsning 

Thomas Larsson 


